
Arrangörsträff 230321 (fysiskt och digitalt) 
Närvarande: Anders Svensson, Spårvägen, Mikael Frank Ängby, Ragnar Lagerbäck Norrtull, 

Daniel Schaffer Norrtull, John Ekström, Hammarby, Mika Hasmats, StBTF, Peter Eriksson, 

Tibble-Kungsängen, Thomas Axelsson, StBTF 

 

1. Tävlingsverksamheten 

Generalprogrammet för 2023-2024 gicks igenom och datum sattes för samtliga arrangemang. 

Vi uppdaterar det och lägger ut på vår hemsida efter detta möte. Programmet är preliminärt 

innan vi fått samtliga tider på fördelningsmötet den 28 maj 2024 med idrottsförvaltningen. 

 

Några punkter: 

 

• 2 september 2023 kör Tibble en ny breddtävling i Tibblehallen. Eventuellt 2 dagar. 

 

• Ansökan för ett SOC i Eriksdalshallen 2-7 oktober 2023 är inskickad till 

Internationella BTF. Om det blir av så kan St Erikscupens sammandrag behöva flyttas 

till 14-15 oktober 2023. 

 

• Den 11-12 november 2023 krockar DM och Novemberduellen. DM lockar de bästa 

spelarna i många klasser och yngsta klassen är 12 år, så krocken behöver inte vara så 

stor. Om Novemberduellen kan anpassa tjejklasser så att vi inte tar från varandra. 

Annars är alternativet för Tyresö att ta 3-4 november 2023 som andraval. Stockholms 

BTF kontaktar Tyresö. 

 

• 20-21 januari 2024 kör Norrtull eventuellt en ny breddtävling i Liljeholmshallen. 

 

• 27-28 januari bokas Vällingbyhallen in för Lag SM-kval ungdomar. 

 

• Talangens slutspel lades 13-14 april 2024 på grund av krock med Spårvägens Sweden 

Tour-tävling. 

 

• Stockholm Veteran Open har inte kommit in med datum ännu. Spårvägen återkommer 

snarast. 

 

• Bajen Cup i Liljeholmen lägger in en Drive in på fredag 31 maj 2024 då man ändå har 

bokningen av hallen. 

 

• TTEX Games är osäkert fortfarande beroende på vilket koncept det kommer att bli 

ifrån TTEX sida med prispengar. Den står kvar på 3 helger så länge och Ängby 

återkommer så fort de får besked. 

 

• Spårvägen kommer att behöva boka in Liljeholmen för Pingisligan damer så fort 

serierna är lagda. Spårvägen återkommer. 

 

• Bokningen av seriesammandrag görs i så många hallar och helger som möjligt. Viktigt 

att föreningarna ger besked i god tid vilka helger dom behöver så vi slipper avboka 

sent och se dåliga ut mot idrottsförvaltningen. Det ökar också våra chanser att få 

helgerna vi vill ha. 

 



2. Ungdomstävlingar  

Diskuterades att spelsystemet i Talangens slutspel är förvirrande för de bästa spelarna. 

Samtidigt får vi många föräldrar och ledare som tycker att spelsystemet är bra och man får 

spela många jämna matcher. Spårvägen tyckte att man kör poolspel och sedan ett nytt 

poolspel så det blir lättare att förstå. Stockholms BTF skickar som vanligt ut en enkät på våren 

där föreningarna får säga vad dom tycker om våra olika tävlingar. 

 

Diskuterades att vissa ålderskullar i St Erikscupen hamnade i Tibblehallen och Österåkers 

hall. Under säsongen har vi provat att byta men det har hänt att det gett att föräldrarna åkt till 

fel hall vilket inte heller är optimalt så inte en helt lätt fråga. 

 

 

3. Serieverksamheten 

Serierna har rullat på bra. Togs upp att Nordöstra Svealand kontaktat oss om ett förslag om en 

regional Division 4 damer för lite mer breddspelare. Mötet tyckte det lät bra, och varför inte 

kontakta Sörmland och andra närliggande distrikt. Thomas driver frågan vidare. 

 

 

4. Synpunkter till föreningsträffen 

Inget speciellt och vi brukar inte få till en föreningsträff. Vi siktar istället på att få in 

synpunkter via enkäten som skickas ut i slutet av våren. 

 

 

5. Övrigt 

Togs upp att tävlingarna varit fulla under säsongen och anmälningar tyvärr fått skickas 

tillbaka. Ett förslag är att begränsa antalet starter per spelare i inbjudan så man inte lovar för 

mycket. Även arrangörsklubbens starter kan begränsas internt då man oftast behöver 

domarhjälp. Ett annat förslag är att i breddklasser köra bäst av 3 set i poolspelet och kanske 5 

spelare per pool. Glädjande nog har vi till nästa säsong fått några till nya breddtävlingar via 

Tibble, Norrtull (och eventuellt Solna). Det kan möta behovet bättre. 

Stockholms BTF kan också arrangera någon Drive-In till under sport- och påsklov i 

Liljeholmen när föreningarna inte har träning på kvällstid. 

 

Problematiken med användande av kod vid entrén i Liljeholmshallen togs upp. Detta har inte 

fungerat bra och frågan är hur man gör vid arrangemang som kan ta en hel dag och det 

kommer in folk löpande. Berörda klubbar får gärna skriva ihop något och skicka till oss och 

även kontakta idrottsförvaltningen direkt. 

 

Mika påminde arrangörerna om att skicka in tävlings-filen i TT-Coordinator och 

Överdomarrapporten till Stockholms BTF samtidigt som man skickar den till Svenska BTF. 

Detta främst för att underlätta faktureringen av sanktionsavgiften till Stockholms BTF. 

 

Vid tangentbordet 

Mika Hasmats  

Stockholms Bordtennisförbund 


